
Z A P I S N I K 

 

sa 7. sjednice OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane dana 05. prosinca 2013. 

godine, s poĉetkom u 18:00 sati u uredu općinskog naĉelnika. 

 

NAZOĈNI vijećnici: Ljubo Jurica, Stjepan Jurica, dr. Tonći Šarić, dr. Anita Janĉić Lešić, 

Ivana Ivelja, Ivan Ivelja i Annette Mufić Trojković.  

 

NIJE NAZOĈAN:. dr. Ivan Ĉuĉević i Tonĉi Grgurević. 

 

OSTALI NAZOĈNI: Leo Katić, naĉelnik, Meri Moraĉa, proĉelnica u JUO, Marĉelino Simić, 

zamjenik naĉelnika i Anita Lešić, djelatnica u JUO. 

 

Sjednica se snima diktafonom. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Ja bih prije nego što poĉne sjednica proĉitala e-mail koji smo sada 

dobili od vijećnika Ivana Ĉuĉevića koji nije nazoĉan. 

 

STJEPAN JURICA: Oprosti, da li to ide u sklopu dnevnog reda? 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Mislim da bi morali raspraviti da li je ova sjednica uopće potvrdna, 

legalna da se u ovom trenutku obavlja, sada o tome raspravljamo dok sjednica nije poĉela.  

 

STJEPAN JURICA: Znaĉi ovo sada nema veze sa dnevnim redom. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ: Ovo nema veze sa dnevnim redom. 

Vijećnica ĉita e-mail vijećnika Ivana Ĉuĉevića koji je sastavni dio ovog zapisnika.  

Ja bih se složila sa ovim, mi smo znaĉi planirali sjednicu za ponedjeljak, popodne smo dobili 

poziv za ovu sjednicu. Mislim da to nije u redu. Temeljem našeg Poslovnika pet dana prije 

trebamo dobiti materijale. Materijale smo dobili prije dva dana. Pošto je sjednica planirana za 

ponedjeljak, ja iskreno reĉeno, materijale a to su Izvršenje proraĉuna i Proraĉun za 2014. koji 

je glavni dokument kojega ovo Vijeće donosi u godinu dana, ja se jednostavno za to nisam 

pripremila, jer nisam planirala da će danas biti sjednica. Tako da dio vijećnika Ivan Ĉuĉević i 

Tonĉi Grgurević nisu u mogućnosti prisustvovati ovoj sjednici i smatram da se ova sjednica 

ne bi trebala održati danas. Do nove godine imamo vremena donijeti Proraĉun, znaĉi ima 25 

dana i sukladno nekakvoj praksi dogovora i planiranja na koordinaciji, mislim da se ova 

sjednica ne bi trebala održati, nego da bi se trebala održati u ponedjeljak kako je dogovoreno 

ili za neki drugi datum gdje bi se vijećnici usuglasili da bi mogli svi prisustvovati i valjano 

odluĉivati  o glavnom godišnjem planu u ovoj Općini.  

 

IVANA IVELJA: Ja sam dužna ispriĉati se što se ovo sve ovako dogodilo, jer sam jednim 

dijelom sudjelovala u tome. Najmanje je bilo pristojno i ljudski da se svi obavijeste. Ovo je 

dokumenat koji se može donijeti do 31.12., a svi mi imamo na neki naĉin svoje obveze i 
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razloge kada možemo doći, kada smo sprijeĉeni i ovim putem vam se ispriĉavam i smatram 

da je zbilja trebalo ovo odgoditi za neki drugi dan.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja isto moram nešto reći kao potpredsjednica Vijeća, 

smatram da je predsjednik taj koji mora štititi prava svih vijećnika. Ovo se drugi put dogaĊa 

da se dr. Ĉuĉeviću nije moglo uruĉiti poziv, jedan puta zato što je bio odsutan, možda je tu 

više njegova krivica nego drugo, ali zbilja ovo danas je krivica sazivanja Vijeća u tako 

kratkom roku. Ja sam danas popodne u 13.30 sati dobila poziv i iznenadila sam se i kako je i 

dr. Anita rekla nismo imali dovoljno vremena pripremiti, jer sam tek preksinoć dobila 

materijale. Nisam ovo oĉekivala, a imala sam i druge obveze i jednostavno smatram da 

moramo odgoditi ovaj termin, jer na kraju krajeva tu je pitanje i demokracije i ne smijemo 

jednostavno ta prava koja mi imamo kao vijećnici i predstavljamo jedan dio biraĉa ne 

smijemo to zanemariti i mislim da je to prvo i najvažnije o ĉemu mi moramo voditi raĉuna. 

 

STJEPAN JURICA: Ja bih molio tajnicu da obrazloži  pitanje sazivanja ove sjednice. 

 

MERI MORAĈA: Ja mogu reći samo ono što piše u Poslovniku, a to je „poziv za sjednicu 

dostavlja se ĉlanovima vijeća u pravilu 5 dana prije sjednice, a ako postoje opravdani razlozi 

koji se moraju obrazložiti, taj rok može biti i kraći“. Vi ste ti koji moraju odluĉiti da li su se 

stekli uvjeti za to, odnosno postoje li opravdani razlozi.  

 

LJUBO JURICA: Mislim da imate pravo, ali danas u dogovoru sa proĉelnicom, znaĉi sa 

pravnim mišljenjem, je donesena ova odluka. Znaĉi, niti sam mislio da kršim neka prava, niti 

sam mislio da . . . . Znaĉi reĉeno mi je da mogu potpisati, ja sam tako potpisao i zato je 

sjednica veĉeras sazvana.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Ja mislim da je to upitno koliko je to pravedno i koliko je 

to uredu prema svakom vijećniku. Predlažem da se odgodi sjednica.  

 

LEO KATIĆ: Ja sam bio jedan od inicijatora ovog hitnog sazivanja sjednice, to nije tajna niti 

treba kriti. Ispriĉavam se, to nam nije praksa. Da ne postoje opravdani razlozi ovo se ne bi 

uĉinilo. Nije moguće u narednom razdoblju održati sjednicu, jer velika većina vijećnika nije 

fiziĉki na Lastovu. Ja već tri tjedna ne putujem zbog realizacije ove sjednice, da me sastanci 

ĉekaju u ponedjeljak u Vladi, nemam teoretske mogućnosti, tako da vas molim kako je ovo 

izvanredna situacija da prihvatite ovo što pokušavamo napraviti, a to je da donesem dokument 

bez kojega ne možemo ući u slijedeću godinu u smislu donošenja Proraĉuna i da se na taj 

naĉin na ovo gleda. Svi oni koji ovo budu smatrali pojedinaĉno kao vijećnici da im je ovim 

ĉinom uskraćeno ili onemogućeno pravo, ja ih pozivam da upute svoju predstavku Središnjem 

državnom uredu za upravu i da na to traže oĉitovanje. Ja mislim da mi nismo ti koji će 

ocjenjivati legalnost ili nelegalnost sjednice. Mislim da ih iz tih opravdanih razloga održimo i 

da u tom smislu idemo i odradimo tu sjednicu kako smo se i sastali. 

 

ANITA JANĈIĆ LEŠIĆ:  Ja mogu samo reći da je danas 05.12. i da je rok za donošenje 

Proraĉuna 31.12. , znaĉi imamo 25 dana da to donesemo. To mogu biti i radni i neradni dani, 
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prema tome nema nikakvog razloga za hitnoću. Vremena dovoljno ima za svakoga, ali mislim 

da mi se ne može reći da se u narednih 25 dana vijećnici ne mogu naći dan u kojemu bi mogli 

prisustvovati sjednici. Osim toga, ako je naĉelnik sprijeĉen postoji do naĉelnik, takoĊer 

postoji predsjednik Vijeća koji može obrazlagat, prema tome bitno je da vijećnici budu 

prisutni, u 25 dana se mora moći naći vrijeme kada svi mogu biti prisutni. Ako to u 25 dana 

ne mogu, onda ne znam da li su se trebali prihvaćati obaveze i ĉasti da budu vijećnici, ako u 

25 dana ne mogu naći vremena za jednu sjednicu Vijeća koja donosi glavni godišnji plan.  

 

ANNETTE MUFIĆ TROJKOVIĆ: Na kraju to nije važno, bit priĉe je da mi dobijemo poziv 

na vrijeme i onda svatko za sebe će odluĉiti ima li vremena ili nema. Iako ne može doći jer je 

sprijeĉen neće doći.  Demokratsko je pravo da dobije poziv i da može odluĉiti želi li 

prisustvovati  ili ne želi. 

 

LEO KATIĆ:  Imam još jednu nadopunu, kako je ova sjednica sazvana na moju inicijativu 

sazvana sa suglasnošću većine vijećnika Općinskog vijeća Lastovo, ja vas molim da u tom 

smislu, jer imamo takav stav, da preĊemo na rad sjednice i zapoĉnemo sa radom.  

 

LJUBO JURICA: Ja bih stavio na glasovanje da li ćemo održati sjednicu ili ne, pa neka 

vijećnici po svojoj savjesti odluĉe. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik je utvrdio da se sjednica danas ne može održati jer 

nema kvoruma.  

 

Prema tonskom zapisu                                                                           PREDSJEDNIK 

Zapisnik napisala 

 

Gordana Šutić                                                                                            Ljubo Jurica 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


